
1 

 

 

Protokół nr LVI/22 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 9 grudnia 2022 r. 

LVI sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Sali Obrad w Samorządowym 

Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnika Miasta  

i Gminy Pani Małgorzata Lisicka. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2022 rok. 

4. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LVI sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LVI sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Marcin Piecyk 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Piotr Polewczak 

10. Krzysztof Strąk 

11. Damian Woźniak 

12. Ryszard Znój 

13. Robert Żołądek 

Nieobecni: 
1. Paweł Pajączkowski 

2. Łukasz Wojda 
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Ad. 2 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie 

wyjaśnień w tej sprawie. 

Zastępca Burmistrza – zgromadziły nas tutaj dwa punkty programu sesji – zmiany WPF  

i zmiany uchwały budżetowej na rok 2022, spowodowana pojawieniem się nowej, zmienionej 

listy zadań przedstawionych do dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. Lista ta ciągle się zmieniała. Na liście rezerwowej znajdowały się drogi, na które 

wnioski składaliśmy w 2021 roku. Ostatnia zmiana z 06.12.2022 r. wprowadziła nowe drogi, 

na które my uprzedzająco uruchomiliśmy postępowanie przetargowe, mając doświadczenie  

z lat poprzednich. Aby wybrać w tym roku te zadania do dofinansowania i podpisać umowę  

z Wojewodą, musimy podpisać umowę z wykonawcą do 15 grudnia 2022 r. W związku z tym 

9 grudnia 2022 r. jest ostatnim dniem, aby rozstrzygnąć postępowania, aby 15 grudnia móc 

podpisać umowę z wykonawcą, a później z Wojewodą. Te środki wpłyną do nas jeszcze  

w tym roku, a wydatkowane będą w roku przyszłym. Państwo otrzymali w materiałach do 

sesji listę zadań, które mogą znaleźć się na liście do dofinansowania. W nadchodzących 

dniach pojawi się kolejna lista. Na tych listach mają się znaleźć zadania – remont ul. Polnej  

w Zaborzu, przebudowa ul. Sadowej w Łabędziowie, przebudowa ul. Hożej w msc. Brzeziny, 

przebudowa ul. Sarniej w msc. Brzeziny i ul. Dąbrówka w msc. Radomice. Na wszystkie te 

zadania ogłosiliśmy postępowania przetargowe. Nie znając wyników tego postępowania 

przygotowaliśmy propozycje zmian budżetu. Dzisiaj też, po otwarciu ofert przedstawiliśmy 

Państwu tabelę, jakie firmy złożyły oferty (6 firm) na te 7 zadań. Te oferty mogą podlegać 

ocenie. Komisja przetargowa rozpoczęła badanie i ocenę ofert. Aby rozpocząć te 

postępowania musimy wprowadzić te zmiany do budżetu, przeprowadzić badanie i ocenę 

ofert, wezwać do uzupełnienia dokumentów. Jeżeli wykonawcy dostarczą dokumenty, my 

opublikujemy dzisiaj rozstrzygnięcie, być może uda się do 15 grudnia na niektóre z tych 

zadań podpisać umowy. Nasze propozycje złożone w budżecie, w jednym przypadku są 

niższe – przypadek ul. Sarniej w msc. Brzeziny. Najniższa cena z przetargu jest znacząco 

wyższa od naszych założeń. Nie damy rozstrzygnąć tego w żaden. Sposób. Te 4 pozostałe 

zadania mają szanse na realizację. Rozstrzygnąć część z tych zadań i po 15 grudnia złożyć 

Wojewodzie informację, że jesteśmy gotowi podpisać umowy na dofinansowanie. 

Dofinansowania są w wysokości 50%, wyceny z 2021 roku. Będą na poziomie 30-40% 

wartości tych zadań.  

Pani Skarbnik – zmiany WPF, wszystkie te drogi są w realizacji na przyszły rok. W 2022 

roku nie będzie żadnych wydatków, wydatki będą w 2023 roku: 

- remont ul. Polnej w miejscowości Zaborze – 1 000 000,00 zł, 

- przebudowa ul. Sadowej w miejscowości Łabędziów – było zabezpieczone 600 000,00 zł, 

dodajemy 900 000,00 zł – razem 1,5 mln zł. Ta droga jest już w projekcie budżetu na 2023 

rok, 

i trzy nowe drogi: 

- przebudowa ul. Hożej w miejscowości Brzeziny – 750 000,00 zł 

- przebudowa ul. Sarniej w miejscowości Brzeziny – 600 000,00 zł 

- przebudowa ul. Dąbrówka w miejscowości Radomice – 500 000,00 zł 

Te drogi, które zostały wprowadzone, będą rozstrzygnięte przetargi i podpisane umowy będą 

musiały autokorektą zostać wprowadzone do budżetu roku 2023. 

W samym budżecie roku 2022 jest jedna zmiana, związana z otrzymaną z rezerwy subwencji 

oświatowej kwotą 93 229,00 zł na wydatki związane z oświatą. Zostaje ona wprowadzona po 

stronie dochodów i w tej samej kwocie po stronie wydatków. W związku z tym, że drogi będą 
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realizowane w 2023 roku. W budżecie 2022 nie ma żadnych wydatków. Będą tylko dochody 

po wykonaniu, a nie po planie. Będą one uwzględnione jako przychody na realizacje tych 

dróg w roku 2023, czyli sfinansowanie tych dróg i są one uwzględnione już w WPF, jako  

1,4 mln zł. W budżecie zmiany mamy tylko w załączniku nr 3 (limity wydatków) w takich 

samych kwotach jak w WPF. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tej sprawie: 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Dorota Pietrzyk – zadanie nr 1 - budowa ul. Łąkowej w Lisowie, aby na ten cel 

zabezpieczyć kwotę 330 tys. zł. Kwota 50 tys. zł jest już w budżecie, ale ja nie widzę tej 

kwoty w budżecie czy ona została zdjęta? Po przetargu widzimy, że kwoty są niższe niż te, 

które zabezpieczamy w budżecie. Bardzo proszę o zdjęcie części zabezpieczonych pieniędzy 

z dróg ul. Polna w Zaborzu i ul. Hoża w Brzezinach i przeznaczyć je na budowę ul. Łąkowej 

w Lisowie. Czy jest, to możliwe dzisiaj?  

Zastępca Burmistrza – ta dzisiejsza sesja dotyczy tylko tych dróg na które mamy szanse 

otrzymania dofinansowania ze środków zewnętrznych. Szanse na rozstrzygnięcie 

postepowania ul. Łąkowej mamy do stycznia. Nie planowaliśmy innych zmian. Zaznaczam, 

że wprowadzone środki po stronie przychodów, na realizację tych dróg w przyszłym roku są 

wirtualne. Wynikające  z tego, że zwiększyliśmy środki z możliwej sprzedaży gruntów. Po 

prostu zwiększyliśmy poziom sprzedaży gruntów w roku przyszłym. Na kolejną sesję 

przygotujemy te ograniczenia zabezpieczonych środków.  

- Radny Leszek Cygan – według załącznika przetargowego – na zadanie nr 3 Polna,  

4 Sadowa, 5 Hoża, 6 Sarnia, 7 Dąbrówka – na te 5 zadań jest szansa otrzymania 

dofinansowania? 

Zastępca Burmistrza – tak, w najbliższych dniach te zadania mają szanse się pojawić na liście 

podstawowej w takich kwotach, jak przesłaliśmy Państwu w załączniku.  

- Radny Leszek Cygan – a te dwa pierwsze zadania nie miały szansy się znaleźć? 

Zastępca Burmistrza – te dwa pierwsze nie były na listach do dofinansowania. My je 

ogłaszaliśmy do realizacji ze środków własnych. W tym przypadku będziemy działać w 

normalnym trybie. Te zadania są już w budżecie. O ewentualnej zmianie środków 

zadecydujemy na kolejnej sesji.  

- Radna Dorota Pietrzyk – nie będzie składana do dofinansowań, bo nie spełnia wymagań, jest 

bardzo wąska. Chyba ostania tego typu droga szutrowa w centrum wsi. 

Pani Skarbnik – przebudowa ul. Łąkowej w Lisowie jest zadaniem rocznym, nie jest zdjęta, 

ponieważ załącznik roczny budżetu nie był zmieniany. Zabezpieczone jest 50 tys. zł na ten 

rok. 

Zastępca Burmistrza – ul. Łąkowa został zgłoszona do innego dofinansowania. Dziś mówimy 

o dofinansowaniach z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg nabór 2021.   

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – jakimi kryteriami się Państwo kierowali wybierając właśnie 

te drogi? Inne drogi też czekają na budowę.  

Zastępca Burmistrza – kryteria dofinansowania ustala Wojewoda. Mówimy o liście 

zgłoszonej w 2021 roku. One w kolejności zdobytych punktów pojawiały się na liście 

podstawowej i rezerwowej. 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – jakimi kryteriami nasz urząd się kierował zgłaszając drogi.  

Zastępca Burmistrza – zgłosiliśmy wówczas 18 wniosków na 18 dróg – niektóre trafiły na 

listę podstawową, niektóre na listę rezerwową, a niektóre w ogóle się nie znalazły. Kryteria – 

dokumentacja, przygotowanie, koncepcja. To jest ostatnie 5 dróg, które ma szanse realizacji  

z tamtej listy.  

Na tym zakończono dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVI/456/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 3 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Pani Skarbnik wcześniej przekazała informacje w tej 

sprawie. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVI/457/22 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2022 rok została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 4 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady  

LVI sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

  


